
 
Zápis č. 10/2011 (72) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 21. 11. 2011 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. P. Navrátil, Ph.D., 
Ing. M. Matýsek, Ph.D., Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., Ing. V. Gerlich, Ing. D. Malaník, 
Bc. P. Peroutka, Bc. T. Javořík (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Ing. M. Navrátil, Ph.D. 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., 

Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Hosté: Ing. Radek Šilhavý, Ph.D. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2012. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce.  

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 2012/2013 pro 
navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika, studijní obor Integrované systémy v 
budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce, forma studia prezenční. 

6. Příprava voleb do AS FAI pro funkční období 2012-2015. 

7. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání. Požádal o rozšíření programu o bod č. 5 Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 
přijímacímu řízení pro akademický rok 2012/2013 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce, forma studia prezenční. 
Podklady pro projednání tohoto bodu byly zaslány v předkládací lhůtě elektronicky s ostatními 
materiály k tomuto zasedání AS FAI.  

 ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis je bez připomínek. 

• Dr. Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS UTB ze dne 8. 11. 2011: 

- Zveřejňování zápisů komise pro ubytování a stravování – vyřízeno, zápisy budou 
vyvěšeny na webu KMZ. 

- Ve výběrovém řízení na právníka UTB uspěla a byla přijata Mgr. Tereza Neulsová. 

- Bylo upozorněno na špatné anglické překlady názvů absolventských prací a 
následnou nutnost opakovaného tisku dodatku diplomu absolventa. Za správnost 
překladu zodpovídá na FAI vedoucí práce a již v podkladu BP/DP musí být anglický 
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název uveden. Povinností vedoucích BP/DP je věnovat této problematice adekvátní 
pozornost.   

- Je nutné věnovat pozornost přípravě podkladů pro získání certifikátu ECTS Label. 
Jeho získání je známkou kvality univerzity a zvýší se jím zájem studentů o studium, 
především zahraničních. 

- Návrh III. Změny Stipendijního řádu UTB je postoupen k projednání LK AS UTB. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  
Žádné informace nebyly předneseny. 

ad 3)  Projednání návrhu aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2012 
Proděkan Prokop seznámil členy AS FAI s návrhem aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 
2012. Vzhledem k tomu, že podklady byly projednávány a upřesňovány ještě v průběhu 
dnešního dopoledne na zasedání vedení FAI, nemá tento materiál prozatím finální podobu. 
Nejpozději 23. 11. 2011 rozešle kompletní podklady prof. Prokop členům AS FAI elektronicky a 
dne 28. 11. 2011 v 10.00 hod. v místnosti 51/203 proběhne zasedání LK AS FAI, kde se tento 
návrh bude detailněji projednávat. 

ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce.  
Uvedená směrnice vycházela ze směrnice z loňského roku a z doporučení mezinárodního 
oddělení. Prod. Sysala s návrhem seznámil členy AS FAI. Na žádost pror. Hausnerové budou do 
DSP probíhat 3 kola přijímacího řízení. Další změna nastala v čl. 6 týkajícím se platby za 
studium. Úhradu za studium student provede do 14 dní od zápisu do studia. Došlo k úpravě 
gramatiky. Po té proběhla krátká diskuse týkající se platby za studium. Tento návrh bude 
projednán na zasedání LK AS FAI dne 28. 11. 2011. 

ad 5) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obor Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém 
jazyce, forma studia prezenční.  
Návrh směrnice opět vychází z obdobného materiálu z loňského roku. Dochází ke změně v čl. 3, 
byla zrušena podmínka, že k otevření studia dojde až po uhrazení poplatku za studium. 
K uhrazení poplatku dojde až po zapsání do studia. Také tento materiál bude projednán na 
zasedání LK AS FAI dne 28. 11. 2011.  

Ad 6) Příprava voleb do AS FAI pro funkční období 2012-2015.  
V únoru 2012 proběhnou volby do AS FAI pro funkční období 2012-2015. Z důvodu nízké 
účasti studentů u voleb bylo navrženo zavést elektronické hlasování. Doc. Sysel představil 
elektronický systém hlasování, který bude vytvořen Dr. Šilhavým. Volby musí být vyhlášeny 60 dní 
před jejich termínem (na zasedání AS FAI dne 5. 12. 2011). Podrobné organizační pokyny musí 
být vyhlášeny 30 dnů před volbami. Do té doby (konec semestru) by měla proběhnout anketa 
v systému, ve kterém by následně měly fungovat volby, při které se ověří daný systém. Na 
příštím zasedání AS FAI (5. 12. 2011) bude jmenována volební komise, která se bude skládat ze 
4 akademických pracovníků (navrženi jsou JUDr. Štefka, Ing. Skočík, Ing. Mikulka a Ing. Komínek) a 2 
studentů. Návrhy na členy volební komise z řad studentů FAI předloží členové studentské 
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komory AS FAI. Předpokládaný termín byl stanoven v týdnu od 7. 2. 2012. Vyvstal problém 
s možnou kandidaturou tvůrce systému (Dr. Šilhavého). Proběhla rozsáhlá diskuse týkající se 
zabezpečení důvěryhodnosti implementace vzhledem k možné kandidatuře Dr. Šilhavého do AS 
FAI. Výsledkem diskuse bylo ujednání, že elektronický systém hlasování bude k dispozici pouze 
studentům. Akademičtí pracovníci budou hlasovat klasicky papírovou metodou. Pilotní 
ověřovací anketa bude k dispozici studentům i akademickým pracovníkům.  

Ad 7) Různé. 

V bodu různé nebyl žádný příspěvek. 

 

Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 5. 12. 2011 na 14.00 hod v zasedací místnosti 
51/606. 

 
Ve Zlíně dne 24. 11. 2011 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 


